

5天
4晚

河内/下龙湾

Tour Code: VN5HAN-MH/AK



4星酒店

河内 : 2N 准4★Windy Hotel
下龙湾 : 2N 4★Asean Hotel



FREE 天堂情人岛
登岛瞭望下龙湾全景



FREE 法式下午茶
越南滴滴咖啡+法式面包+越南土鸡煎蛋
越南糖水莲子红豆沙



下龙湾海鲜椒盐濑尿虾
Sen Buffet 莲花豪华自助餐
三谷农家山羊肉, 全只土
鸡炖莲子汤, 清蒸海鱼虾

Flight Schedule
MH 752 Kuala Lumpur-Hanoi 0945-1210
MH 753 Hanoi-Kuala Lumpur 1310-1740

保证独立包船游览下龙湾 - 2人1条舢舨让您漫游浅绿的三谷

1 吉隆坡✈河内 (晚餐)

- ★ **文庙-国子监** 传统的孔庙建筑, 殿堂内供奉着孔子圣像。
- ★ **国家歌剧院** 典型的法国殖民时期的建筑古迹。



2 河内🚗下龙湾 (早午晚餐)

- ★ **镇国寺** 河内最古老的佛寺, 建于六世纪李南帝统治时期。寺里有一株菩提树, 切割自释迦牟尼顿悟得道的菩提树。
- ★ **还剑湖** 河内主要湖泊之一, 传说越南黎太祖在此得剑还剑而得名。近代以来有人目击湖中有大鳖出现, 推测为世上仅存的班鳖之一, 并于2000年改名还剑鳖。
- ★ **三十六古街** 古色古香的传统商店, 源自十五世纪, 每一条狭窄的街道均以当时交易的商品来命名, 如丝街、米街、纸街、珠宝街等, 特色非凡。

- ★ **下龙湾** 前往素有“世界七大奇观”“世界八大奇景”之一的下龙湾。沿途可欣赏朴素的田园风光及明媚的山川景色。

- ★ **水上木偶戏** 越南国宝级民间艺术, 最具特色的传统民间舞台戏, 也是世界上独一无二的木偶戏。表演者必需长时间浸泡于水中, 利用强劲的臂力及纯熟的控绳技巧, 让玩偶活灵活现的演出各项传说故事, 令人拍案叫绝。



3 下龙湾 (早午晚餐)

- ★ **船游下龙湾** 游览美景天成的下龙湾, 一片海域上散布着一千多座的石灰岩质天然岛屿。像散落在海上的星星, 蔚成海上石林奇观。船游把整个下龙湾的壮丽、雄伟、气势磅礴的非凡魅力尽收

眼帘。穿梭于岛屿中, 您会惊讶发现各个岛屿的雄姿万千, 如**斗鸡岛、蟾蜍岛、乌龟岛、人头岛、双乳峰**等等, 皆因外观而得名。**温馨提醒:** 富山旅游特别安排独立包船, 免去与其他游客拥挤, 让您能安心地享受当下美景。



- ★ **藏木洞+天宫洞** 洞内许多独特的天然奇岩, 像一座天然的楼台, 石洞及各式栩栩如生的钟乳石洞令人叹为观止。

- ★ **天堂情人岛** 行程特别安排登上下龙湾著名情人岛瞭望下龙湾全景, 风景旖丽可媲美桂林。

- ★ **法式下午茶** 独家安排到西式茶馆免费赠送每人一份**越南滴滴咖啡+法式面包+越南土鸡煎蛋**。

4 下龙湾🚗宁平🚗河内 (早午晚餐)

- ★ **三谷** 乘坐舢舨于溪流中, 您可欣赏到天然瑰丽的三谷美景。两岸的风光宁静, 偶见小屋遗世独立, 令人颇有置身世外桃源之感。**温馨提醒:** 富山旅游特别安排两人共乘一艘舢舨, 让您可以更舒适的享受眼前美景。



- ★ **宁平碧洞** 碧洞与山上寺庙分为上中下三层沿着山洞而建。全庙以木头卡榫, 古色古香, 特殊典雅, 站在庙宇的最高处可远眺田野与山脉连成一气的钟灵毓秀。



★ 珍珠和矿产地质博物馆



- ★ **巴亭广场** 世界二战结束之后不久, 1945年9月2日, 胡志明主席在广场上朗读独立宣言, 宣布越南民主共和国取得独立。

- ★ **胡志明陵墓** 于巴亭广场中央, 为越南革命领导、越南劳动党中央委员会主席胡志明的陵墓。

- ★ **高脚屋** 胡志明主席的故居。下层是会客室, 上层两个房间。高脚屋如同主人, 简朴雅致高洁。

5 河内✈吉隆坡 (早餐)

- ★ **一柱庙** 是河内的地标, 庙身为木造, 矗立于水中的一根石柱上而得名。这是由李朝太宗所建的佛寺, 内部供奉观音菩萨, 许多越南妇女都会来上香祈求子嗣。



- ★ 送往机场飞返美丽的家园。富山旅游让您有一个难忘的旅程!

富山旅遊
ESPLANAD HOLIDAY
(KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A) SDN. BHD.
79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.
03-9173 6300
www.esplanad.com.my
www.facebook.com/EsplanadHoliday

Departure Date

Adult (twin)

Child (w bed)

Child (no bed)

团费包含: ✓机场税 ✓小费 ✓景点门票

酒店以当地星级为准, 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准

5D
4N

Hanoi & Halong Bay

Tour Code: VN5HAN-MH/AK



4 Star Hotel

Hanoi : 2N -4★Windy Hotel

Halong : 2N 4★Asean Hotel



FREE 360° Panorama
Lovers Paradise Island



FREE Enjoy
French Afternoon Tea

Tip Top Coffee + France Toast + Sunrise Egg



Buffet Sen Tây Hồ
Deed Fried Pepper Mantis
Shrimp, Steam Seafood, Tam
Coc Lamb, Steam Chicken

Flight Schedule

MH 752 Kuala Lumpur-Hanoi 0945-1210
MH 753 Hanoi-Kuala Lumpur 1310-1740

Tam Cocc Sampan Ride - Specially Arrange 2 persons in 1 Sampan

1 KUL → Hanoi (D)

★ **Temple of Literature** is a temple of Confucius. The temple hosts the "Imperial Academy", Vietnam's first national university.

★ **National Opera House** it was erected by the French colonial administration between 1901 to 1911.



2 Hanoi → Halong Bay (B/L/D)

★ **Tran Quoc Pagoda** is the oldest pagoda in the city, has a history of more than 1450 years. On the grounds of Tran Quoc is a Bodhi Tree taken as cutting the original tree in Bodhi Gaya, India which the Buddha sat and achieved enlightenment.



★ **Hoan Kiem Lake** was once a part of the Red River. Through thousands of years of changes in the geography, the lake moved eastward to its present position, many kilometers from the river. The lake was once called Luc Thuy (Green Water) because the water was green year around.

★ **Hanoi's Old Quarter-The 36th Streets** the famous streets that make up the place, all named for the type of goods or service they were originally known for. There are streets which are named for selling silk, shoes, jewelries etc.

★ **Water Puppet Show** is a form of folk arts originating in the Red River Delta in the north of Vietnam. Presently, water puppetry is showed in a pool of water with the water surface being the stage.



3 Halong Bay (B/L/D)

★ **Halong Bay** being recognized as a natural wonder of the world by the

Sequence of itinerary, flight schedule, hotel listed are subject to change without prior notice.

UNESCO, Halong Bay is one of the most tempting destinations in Vietnam for travelers who love discovering nature. Onboard to private cruise, visit to **DauGo Cave, Viewing Hall & Thien Gung Caves** which recently discovered, perhaps the most beautiful grotto in all Halong Bay.



Tips: Esplanad Holiday specially arrange private cruise to avoid sharing with other strangers. You may enjoy the nice scenery with no worries.

★ **Lovers Paradise Island** Enjoy panoramic view of Halong Bay.

★ **French High Tea** enjoy a French high tea at designated hostel coffee house.

4 Halong Bay → Tam Coc (B/L/D)

★ **Tam Coc** enjoy a hand-rowed Sampan Ride to visit **Three Caves, Tam Coc Caves** which also by another name called **Halong Bay On Land**.



Tips: Esplanad Holiday specially arrange 1 sampan for every 2 persons, you may enjoy the enchanting scenery while relaxing onboard.

★ **Ninh Binh Bich Dong** the second most beautiful cave in Vietnam. The Bell Tower is finely decorated from the top of the pagoda commands panoramic view of mountain and river of Hoa Lu.



★ **Ba Dinh Square** is the name of a square in Hanoi where president Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam on September 2, 1945.



★ **Ho Chi Minh's Mausoleum** is located in the center of Ba Dinh Square, which is the place where Vietnam leader Ho Chi Minh.



★ **Presidential Palace** is the place where Ho Chi Minh lived and worked in most of his revolutionary life.

5 Hanoi → KUL (B)

★ **One-Pillar Pagoda** built by Emperor Ly Thai Tong, who ruled from 1028 to 1054. Named due to be built on the spirit of a large stone marsh pool.



★ Proceed to airport for your flight to home sweet home.

富山旅遊
ESPLANAD HOLIDAY
(KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A) SDN. BHD.

79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik,
Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.

03-9173 6300
www.esplanad.com.my
f www.facebook.com/EsplanadHoliday

Departure Date	<input type="text"/>
Adult (twin)	<input type="text"/>
Child (w bed)	<input type="text"/>
Child (no bed)	<input type="text"/>

Included : ✓ Taxes ✓ Tipping ✓ Entrance